
 

 

 

       

Αθήνα, 1 Αυγούστου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

ΘΕΜΑ: Να πληρωθούν άμεσα οι εφημερίες στους ιδιώτες ιατρούς 
που υπηρέτησαν στο Αχιλλοπούλειο για την κάλυψη αναγκών της 
πανδημίας 

Για την αντιμετώπιση των απαιτητικών υγειονομικών αναγκών που 

προκάλεσε η πανδημία του Covid-19, το Υπουργείο και η κυβέρνηση 

επέλεξαν να μην ενισχύσουν τα δημόσια νοσοκομεία της χώρας με μόνιμο 

υγειονομικό προσωπικό. 

Στη Μαγνησία, το Αχιλλοπούλειο Νοσοκομείο Βόλου, η μόνη δευτεροβάθμια 

δομή της περιοχής, αφέθηκε να σηκώσει το βάρος των απαιτήσεων της 

πανδημίας και της υγειονομικής κάλυψης του πληθυσμού, υποστελεχωμένο 

σε ποσοστό σχεδόν 50%. 

Το Υπουργείο αποφάσισε ότι μόνη συνδρομή στα νοσοκομεία της χώρας στη 

μάχη κατά της πανδημίας, μπορεί να δοθεί από όσους ιδιώτες ιατρούς 

επιθυμούσαν να συνδράμουν στις εφημερίες των νοσοκομείων.  

Με βάση τη δυνατότητα αυτή, συνολικά 14 ιδιώτες ιατροί της Μαγνησίας, 

παθολόγοι και πνευμονολόγοι, συμμετείχαν σε εφημερίες του Νοσοκομείου 

Βόλου από το Δεκέμβριο του 2021 μέχρι και το Φεβρουάριο του 2022 για την 

κάλυψη των έκτακτων υγειονομικών αναγκών. 

Οι ιατροί αυτοί, σήμερα και ενώ βρισκόμαστε εν μέσω καλοκαιριού, ακόμα δεν 

έχουν πληρωθεί καμία εφημερία τους, παρά το γεγονός ότι στήριξαν το 

Αχιλλοπούλειο Νοσοκομείο σε δύσκολες συνθήκες. 

Επειδή, τον περασμένο χειμώνα για την αντιμετώπιση της πανδημικής κρίσης 

το Υπουργείο αποφάσισε ότι μόνη συνδρομή στα νοσοκομεία της χώρας στη 

μάχη κατά της πανδημίας, μπορεί να δοθεί από όσους ιδιώτες ιατρούς 

επιθυμούσαν να συνδράμουν στις εφημερίες των νοσοκομείων . 

Επειδή, στη Μαγνησία 14 ιδιώτες ιατροί, συμμετείχαν σε εφημερίες του 

Νοσοκομείου Βόλου όλο το φετινό χειμώνα για την κάλυψη των έκτακτων 

υγειονομικών αναγκών.  
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Επειδή, οι ιατροί αυτοί, σήμερα και ενώ βρισκόμαστε εν μέσω καλοκαιριού, 

ακόμα δεν έχουν πληρωθεί τις εφημερίες τους. 

Επειδή, οι 14 ιδιώτες ιατροί στήριξαν το Αχιλλοπούλειο Νοσοκομείο σε 

δύσκολες συνθήκες. 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Για ποιο λόγο, τόσους μήνες μετά, οι ιδιώτες ιατροί που 

προσέφεραν τις υπηρεσίες τους στο Αχιλλοπούλειο Νοσοκομείο 

Βόλου στις δύσκολες πανδημικές συνθήκες, ακόμα δεν έχουν 

πληρωθεί τις εφημερίες τους; 

2. Προτίθεται να παρέμβει, ώστε να πληρωθούν άμεσα το σύνολο 

των οφειλόμενων εφημεριών τους, οι 14 ιδιώτες ιατροί της 

Μαγνησίας, που το φετινό χειμώνα στήριξαν το Νοσοκομείο 

Βόλου στις δύσκολες πανδημικές συνθήκες; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 




